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Abstract (en)
A clip holder is described which has a support arm (1) and clips (3) which have a first and a second clip shell (4a, 4b) in each case with two lateral
bent portions (5a, 5b), in which there is a cutout (6a, 6b) for mounting the clip shells (4a, 4b) on the support arm (1), and a spring (7) which holds
the clip shells (4a, 4b) closed. The edge of the cutouts (6a) of the first clip shell (4a) is curved forwards and the second clip shell (4b) is constructed
in the region of the cutouts (6b) in such a way that it engages with the forward-curved edge (10) of the cutout (6a) of the first clip shell (4a). The
cutouts can be incisions which are open towards the side. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Klammernhalter mit einem Tragarm (1), mit Klammern (3), die eine erste und eine zweite Klammerschale (4a, 4b) mit jeweils zwei
seitlichen Abwinklungen (5a, 5b) aufweisen, in denen sich eine Aussparung (6a, 6b) zur Lagerung der Klammerschalen (4a, 4b) auf dem Tragarm
(1) befindet, und mit einer Feder (7), die die Klammerschalen (4a, 4b) geschlossen hält, beschrieben. Der Rand der Aussparungen (6a) der ersten
Klammerschale (4a) ist vorgewölbt und die zweite Klammerschale (4b) ist im Bereich der Aussparungen (6b) so ausgebildet, daß sie mit dem
vorgewölbten Rand (10) der Aussparung (6a) der ersten Klammerschale (4a) eingreift. Die Aussparungen können zur Seite hin offene Einschnitte
sein. <IMAGE>
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